
Baros 
nereye?..

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  eski oyuncusu Quaresma'nın
Galatasaray'a gelmesi konuşulurken göz-
ler birdenbire Milan Baros'a döndü. Milan
Baros'un Beşiktaş'a gelmesi işle ilgili ko-
nuşan Sivok, “Gelmesi iyi olur” dedi. 

Siyah-be-
yazlı yöne-
timin 'Bon-
servisini al

gel' dediği iddaia
edilen yıldız
oyuncu, Milan
Baros Galatasa-
ray ile orta nok-
tada buluşmaya
çalışıyor Beşiktaş
ile Milan Baros
arasındaki görüş-

meler yeniden
alevlendi. Sezon
başında Quares-
ma ile takası gün-
deme gelen ve si-
yah-beyazlı kulü-
be gitmeyi çok is-
temesine karşılık
görüşmelerin tı-
kanmasıyla takı-
mında kalan Çek
golcü, bu defa
daha da aktif rol

alıyor. Siyah-be-
yazlı yönetime
haber gönderen
ve "Maddi olarak
çok iyi durumda
değiliz ama sen
bonservisini alıp
gelirsen rahatlık-
la oynarsın" şek-
linde mesaj alan
Baros, bunun
üzerine menajeri
Paska'yı görev-

lendirdi. Paska,
Baros'un Galata-
saray'dan alacağı
olan 1 milyon 250
bin euro'yu peşin
istedi. Öte yan-
dan Sivok, milli
takımdan arkada-
şı Milan Baros'un
Beşiktaş'a büyük
katkı sağlayabile-
ceğini söyledi ve
başarılar diledi.
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Moral buldular
Dışarıdan ve

içeriden
iyi baskı
kuran Be-

şiktaş, Cevher ve
Jerrells ile skor üret-
meye devam etti.
Christopher’in da
skora katkı yapma-
sıyla siyah-beyazlılar,
ilk çeyreği 23-16 üs-
tünlükle tamamladı.
İkinci çeyreğe tutuk
başlayan Beşiktaş,
Serhat ve Cemal’in
etkili oyunuyla tek-
rar kontrolü eline al-
dı ve farkı 11 sayıya

çıkardı (30-19). Si-
yah-beyazlılar, ke-
nardan gelen oyun-
cuların da skora kat-
kı vermesiyle ilk ya-
rıyı 43-25 önde ka-
pattı. Üçüncü çeyre-
ğede tutuk başlayan
Beşiktaş, ilk 3 daki-
ka skor üretemedi.
Siyah-beyazlılar, 2.

yarıdaki ilk basketini
Muratcan’ın 2 sayılık
basketiyle kazandı.
Bu dakikadan sonra
arka arkaya basket-
ler bulan Beşiktaş,
skoru 50-31 yaparak
rakibini mola almaya
zorladı. Çeyrek so-
nuna kadar etkili
oyununu devam etti-

ren Beşiktaş, bu bö-
lümü de 59-43 üs-
tünlükle kapattı.
Karşılıklı basketlerle
başlayan son çeyrek-
te Beşiktaş, etkili
oyunuyla farkın azal-
masını engelledi. Si-
yah-beyazlılar, karşı-
laşmadan 73-62 galip
ayrıldı.

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Erkek Basketbol Takımı, Beko Basketbol Li-
gi’nin 13. haftasında karşılaştığı Erdemir’i 73-62 yen-
di. Beşiktaş bu galibiyetle ligde yeniden moral kazan-
dı. Karakartallar bu çıkışını sürdürmek istiyor.



Stada tarih 
'dur' diyecek

İnönü Stadı'nın
yıkılarak yeni-
sinin yapılması
sırasında sta-

dın altında bulunan
saray tünelleri Be-
şiktaş'ın başını çok
ağrıtacağa benzi-
yor. Tıpkı Marma-
ray'da ki gibi kazı-
lar durabilir. G.Sa-
ray'ın TT Arena
için verdiği red ce-
vabından sonra bu
kez de F.Bahçe yö-

netimi Beşiktaş'ın
talebini reddetti.
F.Bahçe'nin de
G.Saray gibi stat
için talebi loca so-
runu yüzünden ka-
bul etmediği bildi-
rildi. Beşiktaş yöne-
timi ise gelecek se-
zon maçlarını
Olimpiyat stadında
oynamak için hazır-
lanmaya başladı.
Bazı yöneticilerin
kafalarında değişik

bir kurgu olduğu ve
kaynak bulunması
durumunda Beşik-
taş'ın maçlarını her
hafta farklı bir şe-
hirde oynayıp hem
her maç dolu tri-
bünlere oynamayı

hem de tüm Türki-
ye'de Beşiktaş'ı iz-
letmek istedikleri
öğrenildi. Fakat ba-
zı yöneticileri tara-
fından ortaya ko-
nan bu talep pek te
rağbet görmeyecek.

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’AA  yyaappııllmmaassıı  ppllaannllaannaann  yyeennii
ssttaattttaa  pprroojjee  dduurraabbiilliirr..  DDaahhaa  öönnccee
MMaarrmmaarraayy  kkaazzııllaarrıınnddaa  yyaaşşaannaann  vvee
yyeerriinn  aallttıınnddaann  ççııkkaann  ttaarriihhii  ddookkuu  ssttaa--
ddıınn  yyaappıımmıınnddaa  ddaa  ggeerrççeekklleeşşeebbiilliirr..



Zor günler bekliyor
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Başkanı Fikret Orman çarpıcı açıklamalarda bulundu. Orman,
“Önümüzde çok yağmurlu günler olacak. Kimsenin çok havalara girmemesi
gerekir çok işimiz var. Henüz maratonun yarısındayız” şeklinde konuştu.

Beşiktaş Kulü-
bü Başkanı
Fikret Or-
man çarpıcı

açıklamalarda bulun-
du. Orman, “Önü-
müzde çok yağmurlu
günler olacak. Kimse-
nin çok havalara gir-
memesi gerekir çok
işimiz var” diye ko-
nuştu. Elde edilmiş

bir başarı yok. Geldi-
ğimiz nokta planlaya-
rak, emek dökerek
geldiğimiz bir nokta.
Beklentiler az olduğu
için durduğumuz
nokta başarı görünü-
yor. Bizim kriterimiz-
de başarı şampiyon-
luktur. İyi bir yolda
gidiyoruz. Parasini ve-
rip stada gelen, tele-

vizyonunu açıp bizi iz-
leyen herkes zevk alı-
yor. Verdiği parayı
helal ettiğini düşünü-
yorum. Bu bizim için
en büyük kazanç. İna-
nılmaz mücadele
eden bir takımımız
var. Kolej takımı ya-
ratmaya çalışıyoruz.
İşin başındayız. Önü-
müzde çok yağmurlu

karlı günler olacaktır.
Dürüst ve namuslu
yönetici olarak hedef-
lerimize kavuşacağı-
mızı düşünüyorum.
Şampiyonluk telaffuz
etmemiz doğal. Kim-
senin çok havalara
girmemesi gerekir.
Maratonun yarısında-
yız. Finalde ipi göğüs-
lemek gerekiyor.”



Fernandes'in
durumu iyi

MMAANNUUEELL  Fernandes'in durumunun
hergün biraz daha iyiye gitmesi Beşik-
taşlıları sevindirmeye yetiyor. Geçtiği-
miz günlerde geçirdiği sakatlıktan do-
layı yeşil sahalardan uzak kalmıştı.

Manu-
el
Fer-
nan-

des'in durumu
her gün daha iyi
bir hal alıyor.
Beşiktaşlının
gözbebeği Manu-
el Fernandes, Sa-
met Aybaba’yla
bir görüşme yap-
tı. Portekizli

oyuncuyla sık sık
görüşmede bulu-
nan ve sakatlığı
hakkında bilgi
sahibi olan tecrü-
beli çalıştırıcı,
öğrencisinden
gelen iyi haberle
rahat bir nefes
aldı. Yıldız oyun-
cunun, Ayba-
ba’ya, “Şu an çok
iyi durumdayım.

Dizimdeki ağrıla-
rım büyük ölçüde
geçti. Kamptan
bir gün önce İs-
tanbul’da olaca-
ğım. Antalya
kampında da ta-
kımdaki yerimi
alacağım. İkinci
yarı sahalara
bomba gibi döne-
ceğim ve elimden
gelenin en iyisini

yapacağım” dedi-
ği öğrenildi. Geç-
tiğimiz günlerde
geçirdiği sakat-
lıktan dolayı yeşil
sahalardan uzak
kalan Fernan-
des'in durumu-
nun hergün biraz
daha iyiye gitme-
si camiayada se-
vince neden olu-
yor.



Sinan’ı 11 takım istedi
sadece Beşiktaş aldı

Beşiktaş’ın
yeni trans-
feri Sinan
Kurumuş,

İnegöl Beşiktaş
Futbol Okulu öğ-
rencileri ile söyleşi
de biraraya gele-
rek, siyah-beyazlı
takıma transferine
kadar uzanan fut-
bol başarılarını
paylaştı. Kurumuş,
Beşiktaş'taki hede-

finin ise siyah-be-
yazlı takımın şam-
piyonluğuna katkı
sağlamak olduğunu
söyledi. Beşiktaş
Futbol Okulu öğ-
rencilerini ziyaret
eden Sinan Kuru-
muş, öğrencilerin
sorularını yanıtladı.
Öğrencilerden ge-
len 'Beşiktaş'a git-
mek nasıl bir duy-
gu?' sorusunu ce-

vaplayan Sinan,
"Beşiktaş her fut-
bolcunun hayal et-
tiği bir kulüp. 3 bü-
yük takımdan biri.
Samet Aybaba'nın
gençlere verdiği
önem ortadadır.

Bunun için Beşik-
taş'a gitmek mü-
kemmel bir duygu.
Beşiktaş'a gittiğim
için mutluyum" de-
di. Kurumuş 11 ta-
kımdan teklif aldı-
ğını da söyledi.

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  yeni transferi Sinan Kuru-

muş'a 11 takımdan teklif geldiği ortaya

çıktı. Sinan Kurumuş'un tercihi ise Be-

şiktaş'tan yana oldu. Kurumuş öğrenci-

lerlede bir araya geldi.


